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Schriftelijk gestelde vragen n.a.v. ingekomen stukken besluitvormende raadsvergadering 6 maart 2023

Brief (nr.) Vraag Steller Antwoord
10.1.3. - 2023.01.02, 
burger: verzoek om 
informatie over carbid 
schieten

• Schrijver stelt dat er voor carbid 
schieten een vergunning 
benodigd is. Klopt dit? 

• Wat is ons beleid t.a.v. carbid 
schieten? 

• Of valt dit onder een bepaald 
artikel in de APV?

J. Nijssen 
(Beeselse 
Lijst)

• Gemeenten kunnen zelf besluiten om wel / geen vergunningplicht 
voor carbidschieten op te nemen in de APV. In de APV van de 
gemeente Beesel is geen vergunningplicht opgenomen.

• Er is geen specifiek beleid voor carbidschieten. Politie en boa’s 
houden ieder jaar wél in de gaten dat dit carbidschieten op een veilige 
afstand van woningen gebeurt.

10.1.3. - 2023.01.02, 
burger: verzoek om 
informatie over carbid 
schieten

De steller van de brief stelt een 
aantal vragen:
• Hoeveel vergunningen zijn er 

afgegeven afgelopen jaar? 
• Aan wie zijn die vergunningen 

verleend? 
• Wat staat er in een dergelijke 

vergunning? 

Vragen: 
• Heeft de gemeente daarop 

geantwoord? 
• Wat waren de antwoorden?
• Bent u van plan vergunningen 

te verstrekken m.b.t. 
carbidschieten?

•

R. Janssen 
(Samen 
Verder 
Beesel)

• De gemeente antwoordde hierop met een e-mail aan de steller van de 
brief.

• Het antwoord op de vragen aangehaald door Samen Verder Beesel 
luidt:

o Gemeenten kunnen zelf besluiten om wel / geen 
vergunningplicht voor carbidschieten op te nemen in 
de APV. In de APV van de gemeente Beesel is geen 
vergunningplicht opgenomen.

• Voor carbidschieten hoeven in de gemeente Beesel momenteel geen 
vergunningen te worden aangevraagd. Het carbidschieten is nu 
vergunningvrij.

• In aanvulling op uw vraag over het wel / niet verstrekken van 
vergunningen voor carbidschieten geven wij u het volgende mee: 
naar aanleiding van de vraag van briefschrijver informeerden we 
(onder andere ook bij politie en boa’s) naar meldingen / incidenten 
over vuurwerk en carbid schieten rondom de jaarwisseling in de 
gemeente Beesel. Uit die informatie komt niet het beeld naar voren 
dat er stelselmatig overlast van onaanvaardbare aard wordt ervaren 
rondom de jaarwisseling. Om die reden is er vooralsnog geen reden 
om aan de gemeenteraad voor te stellen een dergelijke 
vergunningplicht op te nemen in de Algemene Plaatselijke 
Verordening.

Er zijn structureel gelden naar de 
gemeenten gegaan om de 
maatschappelijke sector, waaronder 
cultuur, tegemoet te komen in de 
stijgende prijzen.
• Vraag: hoeveel is er toegekend 

aan de gemeente Beesel? 

L. Cremers
(CDA)

In de decembercirculaire Gemeentefonds 2022 staat de onderstaande 
tekst opgenomen. Het betreft een vooraankondiging, de uiteindelijke 
toewijzing zal in de meicirculaire 2023 een plek krijgen. 
Op dit moment kunnen wij dus nog niet aangeven hoe de verdeelsleutel 
voor de gemeente Beesel er uit komt te zien voor wat betreft de 
aangekondigde regeling.
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Wordt/is dit bedrag 
daadwerkelijk gelabeld aan de 
doelgroep?

Wel hebben we in de gemeente Beesel een fonds ingesteld waar 
verenigingen en stichtingen een beroep op kunnen doen indien deze in de 
problemen komen door hoge energielasten. Deze regeling geldt ook voor 
culturele stichtingen en verenigingen. 

10.2.25. - 2023.02.13, 
Tiny wonen Limburg: 
uitnodiging kennisdag 
op 20-4-2023

Dit is een uitnodiging voor een 
kennismiddag over Tiny Houses.
• Vraag: aangezien dit onderwerp 

voor het CDA belangrijk is en in 
haar programma is opgenomen 
vragen we ons af of er een 
vertegenwoordiging vanuit de 
gemeente Beesel hier naar toe 
gaat?

L. Cremers
(CDA)

We volgen ontwikkelingen met betrekking tot tiny houses en indien nodig 
schakelen we kennis of expertise in als concrete ontwikkelingen zich 
voordoen. Tevens delen we kennis en ervaringen in de regio.
Deelname aan deze specifieke bijeenkomst is agenda-technisch 
waarschijnlijk niet mogelijk. 

10.4.2. - 2023.01.18, 
VNG 23/001: 
informatiepunten 
digitale overheid

• Hoe gaat het met ons 
Informatiepunt Digitale 
Overheid? 

• Heeft hiervoor inmiddels een 
eerste evaluatie 
plaatsgevonden?

J. Nijssen 
(Beeselse 
Lijst)

In november 2022 heeft een tussenevaluatie plaatsgevonden met de 
vrijwilligers van het Informatiepunt Beesel. Per keer bezoeken 1 tot 5 
mensen het informatiepunt. Vragen gaan over financiën, energietoeslag, 
invullen van formulieren. 
In het vierde kwartaal 2023 zal de evaluatie plaatsvinden over het eerste 
jaar Informatiepunt Beesel. Wij informeren de gemeenteraad hierover via 
de P&C cyclus.


